

No. 14860. CONVENTION ON THE PROHIBITION OF THE DEVELOPMENT, PRODUCTION AND STOCK-PILING OF BACTERIOLOGICAL (BIOLOGICAL) AND TOXIN WEAPONS AND ON THEIR DESTRUCTION. OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 10 APRIL 1972¹

SUCCESSION

Notification received by the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

17 June 1981

SOLOMON ISLANDS

(With effect from 7 July 1978, the date of the succession of States.)

Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 3 August 1982.

N° 14860. CONVENTION SUR L'INTERDICTION DE LA MISE AU POINT, DE LA FABRICATION ET DU STOCKAGE DES ARMES BACTÉRIOLOGIQUES (BIOLOGIQUES) OU À TOXINES ET SUR LEUR DESTRUCTION. OUVERTE À LA SIGNATURE À LONDRES, MOSCOU ET WASHINGTON LE 10 AVRIL 1972¹

SUCCESSION

Notification reçue par le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :

17 juin 1981

ILES SALOMON

(Avec effet au 7 juillet 1978, date de la succession d'Etats.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 3 août 1982.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1015, p. 163; and annex A in volumes 1035, 1038, 1098, 1102, 1146, 1195, 1214, 1247 and 1259.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1015, p. 163, et annexe A des volumes 1035, 1038, 1098, 1102, 1146, 1195, 1214, 1247 et 1259.